
Bestyrelsesmøde i Grøndalgrundejerforening. 

Dagsorden til mødet 

27.11.2021 kl. 10.00 hos Kirsten, Nålevej 26 

Tilstede er: 

 

1. Referat fra sidste møde d. 20.08.21 godkendes / ændringer. 

 

2. Ændring i rækkefølgen af dagsordenens punkter. 

 

 

3. Årsplan/langtidsplanlægning: 

a. Planlægning af jubilæet? (Kirsten) 

b. Ønske om at bestyrelsessuppleanten deltager i bestyrelsesmøderne, da Ivan ikke 

ønsker at deltage. (Lone) 
 

 

 

4. Nyt fra formanden. 
a. Har skrevet mail til Immo, men intet hørt fra ham. Jeg prøver at ringe til ham. 

b. Hvor ofte skal vi have bestyrelsesmmøde? (Det stod der også sidste gang, men åbenbart 

ikke noget i referatet) 

 

5. Nyt fra kasserer: 

 

6. Nyt fra sekretær: 
a. Der kommer ugentlige nyheder fra Fuldendt, som vider sendes til Carsten for at 

komme på hjemmesiden. 

b. Kan vi godkende referaterne 14 dage efter udsendelse, så de kan komme på 

hjemmesiden 1 måned efter bestyrelsesmødet? 

 

7. Veje. 

a. Info omkring samarbejdet med Rasmus Brinch og kommunen. 

b. Spørgsmål fra Karen-Margrete Sinning omkring ”kloak entreprenørens” forpligtelse 

til at føre vejene tilbage til standarden før kloakeringen startede? 

 

8. Grøfter. 

a. Tilstand på vores grøfter. 

b. Orientering om arbejdet i §17 stk. 4 udvalget, hvis interesse. 

 

9. Hjemmesiden. 
a. Skal vi forsøge at samle bestyrelsens informationer centralt (dropbox/onedrive)? 

b. Evt. hvis muligt via login på foreningens hjemmeside. 



c. Sider der ønskes på hjemmesiden/sider der ønskes fjernes (Lone) 

 

10.  Vinteropsyn. 

 

11.  Møde med kommunen. 
a. Intet nyt. 

 

 

12.  Kaniner og invasive arter. 

a. Kaninreguleringen er i gang 

 

13.  Nyhedsbreve: 

 

14. Facebook. 
a. Intet nyt. 

 

15. Evt. 

 

16.  Nyt møde. 

 

  


